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Bestyrelsesmøde 
Hundested Lokalhistoriske Forening og Arkiv 

Indkaldelse og dagsorden 
 

Onsdag den 29-jan-2025 kl.17:00 i Arkivets møderum 

  

Referent:  Susan Åxman 
  
Bestyrelsesmedlemmer: Bent Hilmer Jensen, Birgith Bech, Susan 
Åxman, Lillian Jørgensen, og Maria Friedel  
Suppleant: Dorthe Gade 
  
Afbud Suppleant: Erik Sørensen:  

  
 

 

Referat  
29.1.2025 

Beslutning/info 

01: Godken-
delse af refe-
rat fra seneste 
bestyrelses-
møde d. 26-
nov-2024 - 
vedlægges 

Godkendt dog blev næste bestyrelse bestyrelsesdato den 
29.1 2025 

02. Forman-
den 
 
a. 
Meddelel-
ser/Status si-
den sidste be-
styrelsesmøde 
 
b. 
Formandsvalg. 
Er der fundet 
en kandidat? 
 
c. 
Suppleanter, Er 
der nogen der 
genopstiller? 
 
d. 

 
 
 
 
Ingen synderlige oplevelser 
Næste Fortidsnyt er på vej 
 
 
 
 
Der arbejdes stadig på sagen, og vi forventer der kommer en 
kandidat, da det er næsten godkendt af kandidaten og er helt 
sikkert godkendt af flertal i bestyrelsen 
 
 
 
Morten Hansen ønsker at stille op og Dorthe genopstiller 
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Valg af ordsty-
rer til general-
forsamlingen, 
Svend har til-
budt sig. 
 
e. 
Dagsordenen til 
generalforsam-
lingen. Skitse 
vedhæftes. 
 
i. 
Overordnet 
planlægning af 
generalforsam-
lingen d. 11-
mar-2025 
 
k. 
Andet 
 
03. Kassere-
ren 
 
a. 
Årsregnskabet, 
spørgsmål og 
kommentarer 
 
b. 
Medlemsstatus, 
antal og udvik-
ling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det accepteres at Svend Gade er ordstyrer, men det er vig-
tigt at han holder sig til dagsorden og reglerne for at være di-
rigent. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lillian, Birgit og Susan sørger for drikkevarer til servering for 
medlemmerne. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Årets overskud er 21.093,59 kr. Tilgodehavender 32.353,00 
kr., heraf annonceindtægter og salg af bøger. 
Skyldigt beløb: 13.140,64 kr., hvoraf 1075,00 kr. er forudbe-
talte kontingenter og resten er skyldig moms 
Aktiver i forhold til inventar, skal vurderes korrekt i 2025. 
 

Rækkemærkater 
Antal af Kon-
tonr   

1 person uden porto 251   

Enkelt med Mailabonnement 9   

Enkelt med porto 56 82  
fælles adresse med porto  26   

Gratis /passive medlemmer 11 93 Porto 

Par kontingent uden porto 247   

Par med mailabonnement 2   

(tom)    

Hovedtotal 602 Adresser 2024  

 866 
Medlemmer i alt 
2024  

    

Udmeldt i alt 110   

Heaf døde 9   

Heraf breve retur 6   

Udmeldt og ikke betalt 95 2024  
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c. 
Diskussion af 
regulering af  
medlemsbidra-
get.  
 
 
04. Udmelding 
af SLA 
 
 

 
Der blev talt om, hvad der var årsag til at næsten 100 med-
lemmer har meldt sig ud. Der er 9 personer vi er bekendt 
med er døde, nogle har bare ikke betalt og  nogle har be-
mærket at de ikke ønsker den drejning, som foreningen/ for-
manden har fremlagt med mere digitalisering mv.    
 
 
Flertal i bestyrelsen har ønsker om, at der ikke skal være 
kontingent stigning” for 2026, da der ikke er belæg for det og 
vi i 2024 kommer ud med et stort overskud.  
 
 
 
Sagen om Svends opførsel i forbindelse med udmelding af 
SLA, blev drøftet og udmelding som var vedtaget ved gene-
ralforsamlingen, havde Susan selvfølgelig på plads. 

Eventuelt 
 

Susan undersøger om det er muligt at søge om  
Alkohol bevilling eller om det er nødvendigt for at servere 
en øl til generalforsamlingen for medlemmer af forenin-
gen. 
 
Affugter er i stykker og Svend er i gang med at reklamerer. 
Der er oprettet en sag 
 

Næste møde 
  

Besluttes efter generalforsamling evt. 19.3.2025 

 
Godkendelse af referat: 
 
Bent Hilmer Jensen____________________________________________ 
 
Birgith Bech _____________________________________________ 
 
Susan Åxman Petersen____________________________________ 
 
Lillian Jørgensen_________________________________________ 
 
Maria Friedel_____________________________________________   


